

HKBK SEED Fund Donation Form 學生種子基金捐款表格

Name 姓名：_____ (English) _____ (中文)
Title 稱謂： ☐ Mr. 先生 ☐ Ms. 女士 ☐ Mrs. 太太 ☐ Dr. 博士 ☐ Prof. 教授
Position 職銜：_____
Organisation 機構：_____
Name to be printed on receipt 捐款收據名稱：_____
Office Tel. 辦公室電話：_____ Mobile 手提：_____
Email address 電郵地址：_____ Fax 傳真：_____
Correspondence address 通訊地址：_____

Purpose(s) of Donation 捐款用途

I / Our organisation would like to make a donation of **HK\$** _____ towards the **HKBK SEED Fund**, with the following appropriation:

本人 / 本機構樂意捐資 **HK\$** _____ 支持「學生種子基金」作以下撥款用途：

- ☐ Emergency Relief for HKBK Students 浸大學生緊急援助 **HK\$** _____
☐ Other Worthy Projects for Students 其他有意義的學生項目 **HK\$** _____

Methods of Donation 捐款方法

- ☐ One-time gift ☐ Monthly gift (By credit card only) Please specify
單次捐款 每月捐款 (只適用於信用卡捐款) 請註明 **HK\$** _____ × _____ months 月
- ☐ By cheque made payable to “**Hong Kong Baptist University Foundation**”
支票 (抬頭敬請寫上「香港浸會大學基金」)
Bank 銀行名稱：_____ Cheque No. 支票號碼：_____
- ☐ By credit card 信用卡
☐ VISA ☐ MasterCard
Name of Cardholder 持卡人姓名：_____
Name of Bank 銀行名稱：_____
Credit Card No. 信用卡號碼：_____
Card Validation No. (3 digits) 信用卡確認碼 (3位數字)：_____
Expiry Date (mm/yy) 有效期至 (月 / 年)：_____ Signature of Cardholder 持卡人簽署：_____
- ☐ By direct deposit into the Hang Seng Bank account (**024-283-338366-019**) of the “Hong Kong Baptist University Foundation”
直接存入「香港浸會大學基金」恒生銀行戶口 (**024-283-338366-019**)
- ☐ By telegraphic transfer (Please refer to details on the next page) 電匯 (請參閱下頁細則)

I ☐ wish / ☐ do not wish my name/the name of our organisation to be disclosed for acknowledgement purposes via the University publications or websites.

本人 / 本機構 ☐ 同意 / ☐ 不同意 大學透過刊物或網頁鳴謝是項捐助。

I / The signatory below hereby understand(s) and agree(s) that Hong Kong Baptist University will apply for the Matching Grant Scheme, if applicable, from the HKSAR Government with the donation made by me / our organisation.

本人 / 下列授權簽署人士明白並同意香港浸會大學就本人 / 本機構的捐款向香港特別行政區政府申請配對補助金 (如適用)。

Signature of Donor / Authorised Representative of Organisation
捐款人 / 機構之授權代表簽署

Date
日期

The above information will only be used by the University for donation related purposes.
上述一切資料只供香港浸會大學使用於有關捐款事宜上。

Please send the completed Donation Form, together with your donation cheque or deposit proof to the University Advancement Office, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong, Hong Kong, or email to uao@hkbu.edu.hk.

敬請閣下填妥捐款表格後，連同支票或存款證明交回香港九龍塘香港浸會大學發展事務處或電郵至 uao@hkbu.edu.hk。



Details of Telegraphic Transfer 電匯細則

For making donations from outside Hong Kong, please arrange telegraphic transfer to the designated accounts of Hong Kong Baptist University:

凡內地或海外捐款，敬請電匯至香港浸會大學下列銀行戶口：

Beneficiary Bank
收款銀行名稱

Hang Seng Bank Limited
恒生銀行

Beneficiary Bank Address
收款銀行地址

Hong Kong Baptist University Branch
224 Waterloo Road, Kowloon Tong, Hong Kong
香港浸會大學分行
香港九龍塘窩打老道224號

Beneficiary Bank's Swift Code
收款銀行分行代號

HASEHKHH

Beneficiary Name
收款人名稱

Hong Kong Baptist University
香港浸會大學

Beneficiary Account No.
收款人銀行號碼

024-283-338366-019 (Hong Kong Dollars 港元)
024-366-5-700088 (Foreign Currency* 外幣*)

* RMB is not accepted 恕不接受人民幣匯款